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Obóz treningowy w Irdning dobiega końca. Po południu zespół przejdzie

ostatni trening w Austrii, aby wrócić następnie do Rzymu i już niebawem

rozpocząć bezpośrednie przygotowania do ligowego startu. Obóz w Austrii

podsumował na konferencji prasowej trener Zdenek Zeman. 

 

Bilans obozu w Austrii?

- Musieliśmy wykonać pewne prace i się to udało. Jestem zadowolony.

 

Kto cię najbardziej zachwycił, a po kim spodziewałeś się więcej?

- Spodziewam się wiele po wszystkich, rozumiem, że w pewnych momentach ktoś

reaguje lepiej, a ktoś reaguje gorzej. Mam nadzieję, że w ciągu najbliższych dwóch

tygodni rozwiążą się problemy, które mamy.

 

Destro i Osvaldo?

- Destro skarży się na naszą pracę, nie jest do tego przyzwyczajony. Myślę, że w

wieku 21 lat może to wykonywać i że cała ta praca będzie mu służyć. Osvaldo nie

ma problemów, gdyż siła leży w jego naturze i udaje się jemu wykonywać pracę

bardzo dobrze.

 

Interesuje ciebie bardziej perspektywa z Marquinhosem lub Uvinim czy

wolałbyś bardziej doświadczonego obrońcę jak Lovren?

- Nie mam preferencji, śledzimy 4-5 środkowych obrońców, normalnym jest, że

doświadczenie się liczy, a młodość jest czymś innym, wybierzemy tego, który może

dać nam najwięcej. Trzecim obrońcą jest Romagnoli, jeśli przyjdzie ktoś, kto będzie

obrońcą numer jeden, tym lepiej dla nas.

 

De Rossi na boku w pomocy?

- Trudno jest oceniać mecz, dla mnie nie był to mecz, byliśmy zbyt zmęczeni, aby

grać. Dla mnie to gracz, który w reprezentacji gra na lewej i na prawej stronie, może

to robić, jednak zależy od przeciwnika.
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Lopez może być niebezpieczeństwem dla Lameli na jego pozycji?

- Chcę mieć dwóch zawodników na pozycję, następnie zobaczymy kto służy bardziej

drużynie. Próbuję dokonać właściwych wyborów.

 

 

Jesteś usatysfakcjonowany wymianą Destro-Borini?

- Destro jest bardziej techniczny od Boriniego.

 

Masz już w głowie wyjściową jedenastkę?

- Mniej lub bardziej idea jest. Dalej mam nadzieję, że gracze, których nie widzę

obecnie jako tych z wyjściowego składu przekonają mnie, abym myślał przeciwnie.

Następnie mając dwóch graczy na każdą pozycję, zależy zawsze od tego kto czuje

się lepiej i gdzie chcę ich ustawić.

 

Większa kadra?

- Preferuję pracować z ograniczoną kadrą, gdyż nie ma zamieszania, tym bardziej,

że nie gramy w pucharach, więc kadra jest w porządku.

 

Juve-Napoli: we Włoszech nie może być innej piłki niż taka wciąż czymś

zatruta?

- Nie oglądałem meczu, więc trudno mi oceniać. Myślę, że będzie to przykład, do

tego, ab nie powtarzać tego w przyszłości.

 

Orzeczenia w sprawie afery z ustawianiem meczów?

- Nie czytam gazet, jednak jeśli chcesz wyeliminować pewne rzeczy, powinieneś być

bardziej zdecydowany.
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Z chłopaków, którzy wrócili do Trigorii, kto może okazać się przydatny?

Tallo?

- Jego sytuacja jest szczególna, z nim mamy siedmiu napastników i jeden musi

zostać poświęcony. Jednakże trzeba to ocenić, gdyż na początku czuł się źle i nie

mogłem go jeszcze obejrzeć. Siedmiu napastników to jednak za dużo.

 

Boczni obrońcy powinni wchodzić obydwaj czy tylko jeden na raz?

- Zależy od sytuacji. W zeszłym sezonie w Pescarze zdobyliśmy kilka bramek, gdy

prawy obrońca dośrodkowywał do lewego obrońcy. Musimy to ocenić, potrzebna

jest równowaga.

 

Jest jakieś ryzyko w tym, że Roma rozpocznie sezon bez rozegrania wielu

prawdziwych spotkań?

- Zawsze tak robiłem i nie narzekam. Potrzebujemy rywali, którzy pozwolą nam

robić to co chcemy. Musimy nauczyć się grać razem, wykonywać właściwe ruchy na

boisku.

 

Dodo i Bradley?

- Bradley znajduje się na swoim miejscu i wróci do treningów szesnastego. Dodo ma

dużo do zrobienia.

 

Lopez jest słaby fizycznie, jest naprawdę alternatywą czy wykorzystasz go

jedynie w najbliższym meczu?

- Siła fizyczna jest względna. Messi nie jest dużo lepszy pod tym względem,

podobnie jak Giovinco. Mam go w kadrze i mam nadzieję, że będzie się dobrze

spisywał.

 

Olimpiada. Kto zrobił na tobie największe wrażenie?

                               3 / 4



Zeman: Śledzimy 4-5 obrońców. Dodo ma dużo do zrobienia

News - ASRoma.pl

- Phelps. To czego dokonał, nie zrobił nikt nigdy i prawdopodobnie nikt nigdy nie

dokona. Nigdy nie odpuszcza.

Zawieszenia trenerów: nie wydaje ci się dziwnym, że zawieszony trener

może trenować, ale nie może siadać na ławce?

- To zdarza się również z zawodnikami. Myślę jednak, że trener, który ma długą

dyskwalifikację nie powinien trenować.
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